
 

Belangrijkste (actie)punten uit de vergadering van de Stadsraad Domburg van 19 maart 2025 

1. In aanloop naar de Gemeenteraadsverkiezingen in maart 2026 hebben we een document 

opgesteld en besproken welke belangrijke punten we met de verschillende Raadsfracties 

willen bespreken. Ons doel is dat de meeste van deze punten ook in de 

verkiezingsprogramma’s van de verschillende fracties komen te staan. We gaan nu die 

besprekingen inplannen en binnenkort zullen we op onze website het document plaatsen 

2. We hebben het financieel jaarverslag van 2024 en de begroting van 2025 besproken en 

goedgekeurd. Het bestuur  heeft decharge aan de penningmeester verleend 

3. De volgende openbare vergadering van de Stadsraad Domburg zal op 14 mei 2025 

plaatsvinden. Het hoofdonderwerp wordt de status van de plannen voor de herinrichting van 

het centrum. Mochten jullie zelf nog andere onderwerpen of ideeën hebben, dan horen we 

dat graag via info@stadsraaddomburg.nl of spreek iemand van de Stadsraad Domburg hierop 

aan 

4. We hebben wederom besproken dat het een uitdaging blijft om de stem van de jongeren bij 

de Stadsraad te betrekken. We blijven kijken of we “TikTok ambassadeurs” uit Domburg 

kunnen vinden om ons daarbij te helpen. Bijvoorbeeld om te horen wat jongeren graag voor 

activiteiten willen zien op het terrein van de nieuwe ontwikkelingen van Roompot. Mocht je 

iemand kennen, die actief is op TikTok en dat leuk zou vinden, of vind je dit zelf leuk, graag 

een berichtje op info@stadsraaddomburg.nl 

5. Op 10 maart was er een Raadsinformatiebijeenkomst over de illegale verhuur van tweede 

woningen in de Gemeente Veere. We hebben de uitkomst van deze bijeenkomst besproken 

en de Gemeente gevraagd om de successen van de handhaving te delen. Dit zal gebeuren in 

het jaarverslag dat in juni zal verschijnen. We zullen deze dan met jullie delen 

6. Op 12 februari 2025 hebben we de Schouw gedaan met de Gemeente om verbeteringen voor 

te stellen op de openbare weg, bijvoorbeeld onveilige situaties, niet-werkende lantaarnpalen 

en dergelijke. We zijn nog in overleg met de gemeente over de oplossingen en zullen 

binnenkort de uitkomsten van de Schouw op sociale media plaatsen 

7. De Dorpsraad Westkapelle, de Stadsraad Domburg en de FOV (Federatie van 

Ondernemersverenigingen in de gemeente Veere) hebben bij de gemeente en de provincie 

hun zorgen geuit over de ambulancevoorziening in een belangrijk deel van de gemeente 

Veere. Verschillende dorpsraden hebben zich daarbij aangesloten. Die zorgen zijn alleen maar 

versterkt door de recente publicaties van het onderzoek door RTL over de aanrijtijden van 

ambulance en politie. De normen hiervoor worden te vaak overschreden. Een mogelijke 

verhuizing van de ambulancepost van Grijpskerke naar Serooskerke vinden wij een slecht 

idee. Wij zijn in gesprek met de gemeente en provincie om de situatie te verbeteren en niet 

te laten verslechteren. 

8. Blij dat we een nieuw Stadsraadslid hebben. Anja Frumert. Ze zal zich tijdens de openbare 

vergadering van de Stadsraad Domburg aan jullie voorstellen  
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